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Sedinta a fost deschisa  de secretarul comunei Deveselu, doamna  Gheorghe  
Eugenia,   care a facut prezenta,  arătând ca sunt presenți  11 consilieri locali din cei 13 
consilieri locali aleși, absentează motivat domnul consilier Carabet Dumitru și doamna 
consilier Andrei Lămbica Neți. 

Având în vedere prevederile  art.  40 alin. (1) din Legea. 215/2001 ședința  se 
poate desfăsura  în condiții legale având în vedere  numarul  consilierilor prezenți.   

Sedința  de îndată a fost convocată  de Primarul  comunei  Deveselu  prin  
invitația  nr.  337 din 09.11.2015 în  baza  Dispoziției   nr.281   din  09.11.2015. 

In convocare au fost specificate data,  ora,  locul desfasurarii, precum si ordinea 
de zi  propusa a se discuta,  conform prevederilor  legale. Lucrarile sedinței sunt 
publice. 

Președinte  de sedinta este domnul consilier Ștefan Costel. 
Președintele  de sedință  da citire  ordinii  de zi.  
Supusă la vot,  ordinea  de zi, este  aprobata  in unanimitate. 
Se trece la discutarea proiectului de pe ordinea de zi. 
1.Proiect de hotărâre referitor la:  rectificarea Bugetului de Venituri şi 

Cheltuieli al comunei Deveselu pe anul 2015, în plus cu suma de 164 mii lei. 
Iniţiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul Primar: - s-au alocat bani pentru plata salariilor cadrelor didactice și 

pentru plata indemnizației de însoțitor a persoanelor încadrate în grad de handicap. Am 
convocat ședința de consiliu în regim de urgență  pentru a se face plata salariilor 
aferente lunii octombrie către cadrele didactice și personalul didactic auxiliar. Adresa 
de la Trezorerie și fișa au ajuns azi. Trebuie să înțelegem că această urgență este una  
obiectivă,  dacă am fi amânat acest proiect pentru o ședință ordinară, nu se putea face 
plata la timp a salariilor profesorilor pentru luna octombrie, lucru destul de neplăcut 
pentru fiecare dintre noi care așteptăm să ne primim salariile pentru munca depusă. 

Domnul Nicola Florin – peste tot s-a întâmplat la fel cu asigurarea banilor pentru 
plata salariilor la cadrele didactice. Trebuie să sprijinim învățământul. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt întrebari,  supun  la vot proiectul  de 
hotarare. Supus la vot, proiectul de hotarare este aprobat în unanimitate. 
          2. Discuţii, întrebări, interpelări. 
 Domnul Primar – domnilor consilieri, eu vă mulțumesc pentru răspunsul 
dumneavoastră și pentru faptul că majoritatea ați fost prezenți pentru a aproba această 
rectificare bugetară. 

Nemaifiind alte discuții, Președintele de ședință declară închise lucrările 
ședințeide îndată. 
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